

ARKITEKTURSEKTIONENS

Styrelseråd

15-01-2025

Plats: A304

Fika:

Närvarande: Klara, Sonny, Melina, Lisa, Esmeralda, Atle, Noel,

Atle fixar fika: lite blandat, chokladboll etc.

Runda:

Sonny: taggad på projektet

Melina: Inte helt utvilad. Har jobbat på materialpoolen.

Lisa: Ganska utvilad, har blivit kroniskt sjuk. Har frågor om bokföringen.

Esmeralda: Har hållit på med tröjorna. Mår bättre.

Atle: är taggad på projektet, har jobbat på materialpolen.

Noel: Inte utvilad. Har sammanställt enkäten och gjort 80 diagram. Ska ha programråd.

Klara: känner sig utvilad. Har pratat med samhällsbyggnad. Ska på ledningsråd.

SM2:

läs igenom SM guide inför styrelsekväll.

Röstar om Megaronens ekvation.

Alla för förändring av ekvationen.

Verksamhetsplan: vad vi ska göra under våren:

Atle:

Vi behöver fler verktyg till materialpoolen. Ska vi köpa in verktygen?

Sonny:

Vi lägger ut en länk i tidningen arkitekten. Om materialpoolen.

Viktigt att informationen om att de finns att låna kommer ut vid skolstarten.

De behöver även monteras på MDF skivor.

Lisa:

Frågor om när bokslutet ska vara gjort.

Noel: Åsiktsdokument för att ta reda på vad övriga studenter i sektionen tycker. På SM kan detta tas upp.

Tröjor:

Budget: 400

Var ska fåret stå

På ärmen

Broderat får på armen.

Teamshirts

Färgalternativ, svart, vit eller lila

Maj: almen

April: körsbärsträd (alternativ till kungsträdgården)

Mötet avslutas.

12.55